
• DELOVANJE KONFERENCE SVETOV
POTROŠNIKOV V NAŠI OBČINI

Uspehi spodbujajo
Občina Moste-Polje pokriva precej velik in po strukturi pre-

bivalstva zelo različen dcl Ijubljanskih občin. Zatu ni čudno. da
je tudi specifika, s katero se ukvarjajo krajaui, dokaj ra/nolika,
čeprav se vrti predvsem okrog preskrbe z osnovnimi živili in s
storitvenimi dejavnostmi.

Od osrednjih, delavskih
prcdelov občine do pretcžno
kmečkih predelov se oblika in
vsebina delovanja svetov po-
trošnikov razlikujeta, saj je v
KS tudi organiziranost prebi-
valstva dokaj različna. Ome-
niti velja tudi težavo v zvezi z
organiziranjem povezovanja
svetov potrošnikbv v KS s
konferenco svetov potrošni-
kov v občini, pa seveda tudi
povezovanje med KS in OK
SZDL.

OK SZDL je že na lanskih
posvetih v KS reševala in
koordinirala tudi zadeve, ki
so se tikale dela potrošnikov,
vendar velja koordinacijo ra-
zvijati še naprej tudi v smeri
strokovnih služb pri občinski
skupščini, saj je velika večina
problemov tesno povezana s
cilji razvoja občine kot celote.

Za nekatere sistemske
izboljšave, ki so nastale v
zadnjem času pri prcskrbi z
blagom, gre precejšnja zah-
vala tudi svetom potrošnikov
in njih občinski konferenci, ki
so s svojim delom, obvešča-
njem in vplivanjem pokazali,
da sta lahko vloga in veljava
sveta potrošnikov piav taka,
kot smo si ju želeli.

Nekaj perečih problemov
rcšuje tudi nova tržnica v sre-
dišču Most, ki z dobro organi-
zirano prcskrbo omogoča šir-
šcmu krogu občanov boljše
oskrbovanje na arhiiekton-
sko (upajmo tudi funkcionul-
no) lepem prostoru.

S prenovo in ponovnim od-
prtjem trgovine z osnovnimi
živili na Litijski cesti je delno
omiljen tudi problem pre-
skrbe krajanov KS Zadvor in
Bizovik. Tudi krajani $te-
panjskega naselja imajo z
tiovo (drugo) samopostrežno
trgovino vsaj začasno zadovo-
Ijivo rešeno preskrbo.

Nerešeni pa ostajajo pro-
blemi v KS Nove Jarše in v KS
s pretcžno kmečkim prebival-
stvom, kjer je preskrba
močno razdrobljena. šepa pa
tudi povezovanje svetov po-
trošnikov z njih občinsko
konfe.renco.

Na problemskih konferen-
»•cah bo treba sku.šati čimprej

rcšiti problem povezovalnc
funkcije občinske konference
svetov potrošnikov. predv-
sem glcde odnosov med ob-
činsko skupščino (oz. stro-
kovnimi službami), trgov-
skimi organizacijarni in po-
trošniki. Res je investicirka
politika strokovna zadeva'. res
pa si tudi krajani bolj želijo
trgovin. ki so jim lokacijsko
bližje, čcprav niso tako veli-
ke. kot (morda donosnejše?)
»spomeniškc« samopostrež-
nicc.

Za vse te uspehe pa gre
zahvala tudi vodstvu občinske
konferenre svetov putrošni-
kov, saj bi brez požrtvoval-
nega in redno upravljenega
dela ostalo več problemov
odprtih. pa tudi samouprav-
nje v svetih potrošnikov ne bi
napravilo takega kuraka na-
prej. VLADIMIR VAJDA


